

## FAGMØTE ALPINT - Lørdag 10. juni 2017

### Program & Sakliste

#### Kl. 0900 – 1700

Kl. 0900 – 1100

##### **1. Åpning og rapportering**

- 1.2 Åpning og velkommen
- 1.3 Opprop av fremmøtte
- 1.4 Godkjenning av innkalling og sakliste
- 1.5 Valg av møteleder, sekretær og 2 representanter til å undertegne protokoll
- 1.6 Rapport komitearbeid
- 1.7 Rapport drift
- 1.8 Rapport økonomi
- 1.9 Rapport administrasjon
- 1.10 Rapport sportslig

Kl. 1100 - 1130

##### **2. Valg**

Grunnet situasjonen i alpinkomiteen der leder og nesteleder har trekt seg, vil det bli holdt ekstra ordinært skiting lørdag 10.juni i forbindelse med Vårmøte 2017.

- 2.1 Innstilling valg ved leder av valgkomite Sverre Seeberg.
- 2.2 Valg

##### **Kl. 1200 Ekstraordinært Skiting**

Lunsj vil bli spist samtidig med ekstraordinært skiting.

Kl. 1300 – 1700

##### **3. Arrangement**

- 3.1 Terminliste gjennomgang for sesongen 17-18
- 3.2 Informasjon og oppdatering fra FIS våremøte Portoroz
- 3.3 Organiseringen av Internasjonale barnerenn/breddesamlinger
- 3.4 Kriterier for tildeling av mesterskap og søknadsprosess
- 3.5 Diskusjon og gruppearbeid på organiseringen av HL og TL
- 3.6 Statusrapport Oslo City Event v/Terje Lund
- 3.7 VM til Norge? Prosessen rundt en evt søknad v/Terje Lund

##### **4. Informasjon**

- 4.1 Status Sport Science v/Robby Reid
- 4.2 Status utdanningsarbeid v/Einar Witterveen
- 4.3 Status Integreringsarbeid v/Einar Witterveen

Avslutningsvis: Sette saker til høstmøtet 2017.

- Vi ber om at kretsene i forkant har hatt en gjennomgang på synspunkter rundt dagens organisering av Hovedlandsrennet, samt Telenorleikane.
- Skikretsene kan komme med innspill til programmet, senest onsdag 7.juni.
- Deltagere på fagmøtet er skikretsenes representanter. Foruten kan Skigymnas og andre underutvalg stille. Klubbrepresentanter som ønsker å delta på møtet kan dette så lenge det er plass.